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  Rahtarit ry:n sääntömääräinen syyskokous 
 
 
Aika: Lauantai 30.11.2024 klo 13 
Paikka: Porin yliopistokeskus (Pohjoisranta 11 A, 28100 Pori) 
Osallistujat: Osallistujaluettelon mukaisesti 98 henkilöä 
 
1 §  Kokouksen avaus 

Yhdistyksen puheenjohtaja Juha Nyberg toivotti kokousväen tervetulleeksi Poriin syyskokouk-
seen ja Liikenneturvan toimitusjohtaja Pasi Anteroinen piti Liikenneturvallisuuskatsauksen. 
Juha Nyberg avasi kokouksen klo 13.29, jonka jälkeen pidettiin hiljainen hetki poisnukkunei-
den kollegojen muistoksi. Sen jälkeen Nyberg esitteli henkilökunnan ja luovutti Timo Kimalle 
Rahtarit ry:n lasilahjan kiitoksena pitkästä monipuolisesta ja merkityksellisestä työstä yhdis-
tyksen eteen. Kima lopettaa asiantuntijatehtävänsä vuoden vaihteessa Timo Sulinin jatkaessa 
niitä.  

 
2 §  Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Kokouskutsu on julkaistu Rahtarit-jäsenlehdessä (lehti 4/2024), joka ilmestyi 5.9.2024. Kutsu 
on lähetetty jäsenrekisterissä oleville jäsenille rekisterissä olevaan osoitteeseen. 
Paikalla oli osallistujaluettelon mukaan 98 henkilöä. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösval-
taiseksi. 

 
 

3 §  Kokouksen järjestäytyminen 
a.) Puheenjohtajan valinta 

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Porin osaston puheenjohtaja Minna Jokinen. 
 

b.) Sihteerin valinta 
Sihteeriksi valittiin järjestöpäällikkö Tuija Vilkman. 

 

c.) Kahden (2) pöytäkirjantarkastajan valinta 
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Pekka Jokinen ja Janne Kalliomäki. 

 

d.) Kahden (2) ääntenlaskijan valinta 
Ääntenlaskijoiksi valittiin Pekka Jokinen ja Janne Kalliomäki 

 
 

4 §  Kokouksen esityslistan hyväksyminen 
Kokouksen puheenjohtaja Minna Jokinen avasi keskustelun esityslistasta. Teija Hallbäck-Vai-
nikka pyysi esityslistaan muutosta, jotta hänen etukäteen kirjallisesti esittämänsä ehdotus ke-
vät- ja syyskokouksien etäosallistumismahdollisuudesta käsiteltäisiin. Sari Nuutinen kertoi, että 
kokoukselle etukäteen esitetyt asiat on huomioitu ja ne käsitellään pykälässä 12 § Muut esille 
tulevat ja kokoukselle esitetyt asiat. Esityslista hyväksyttiin keskustelun jälkeen muutoksitta.  

 

5 §    Ilmoitusasiat 
Yhdistyksen toiminnanjohtaja Sari Nuutinen kertoi tyytyväisenä yhdistyksen merkityksellistä 
työstä niin ammattikuljettajien kuin myös laajemmin yhteiskunnan hyväksi. Merkityksellinen, 
lämmin ja hyvää tekevä jo yli 50 vuotta kestänyt toiminta on kirjattu kaikkien luettavaksi Rahta-
rit 50 vuotta tiellä -kirjaan, jonka saa nyt joulunaikaan puoleen hintaan. 
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On onnellista, että saamme tehdä yhdessä hyvää ammattikuljettajien hyväksi ja heidän kans-
saan. Ammattina Sankari yhteistyö on tuonut esille kuljetusalan arvostusta ja liikenneturvalli-
suutta jo 14 vuoden ajan. Vuoden 2024 sankarina palkittiin tänä vuonna Tommi Lepistö, jonka 
nopea reagointi ja ennakoiva ajotapansa pelasti neljän nuoren hengen valtatiellä 13 Äänekos-
kella. 
 
Myös Vertaistukipuhelin on oiva esimerkki merkityksellisestä toiminnasta. Siinä vapaaehtoiset 
jäsenemme kuuntelevat ja tukevat vertaisiaan.  Syksyllä Rahtarit ja SKAL järjestivät yhdessä ver-
taistukihenkilökoulutuksen. Suuri kiitos heille kaikille, jotka ovat tässä tärkeässä toiminnassa 
mukana. 
 
Merkityksellistä on myös yhteistyö, jota olemme saaneet tehdä Lastenklinikoiden Kummit ry:n 
kanssa. Rahtarijäsenemme ovat lahjoittaneet yhdessä yli 50 000 € lasten ja nuorten mielenter-
veystyöhön mm. jäsenmaksulaskutuksen yhteydessä sekä pyörittämällä onnenpyörää tapahtu-
missa. Osastot ympäri Suomen ovat järjestäneet tapahtumia, joista on saatu lahjoituksia Kum-
meille hyvänä esimerkkinä syyskokousta isännöivä Porin osasto, joka on järjestänyt jo kahtena 
vuonna peräkkäin hyväntekeväisyysajotaitokilpailun paikallisille kuljetusalan yrityksille. Ajotaito-
kilpailun osallistumismaksut on lahjoitettu lyhentämättöminä Lastenklinikoiden Kummit ry:lle. 
 
Liikenneturvallisuuden lisääminen on sekin yhdistyksen toiminnan ytimessä ja yhteiskunnallista 
vaikuttamista. Heijastimen merkitystä havainnollistava Viksut Välkkyy -video on uusittu ja siitä 
kuuluu kiitos Tampereen osastolle, erityisesti Jukka Yliselle, Heikki Sammille ja Olli Pentinmä-
elle. 
 
Nuutinen esitteli vuoden 2025 jäsenkortin, joka on keltainen ja harmaat raidat siinä edustavat 
heijastimia. 
 
 

Jäsenmäärä kokousta edeltävänä päivänä oli 28 253, ja se on 752 jäsentä vähemmän kuin vuosi 
sitten vastaavana aikana. Mikko Jokinen tiedusteli jäsenyyksistä eroamisen syitä, ja toiminnan-
johtaja arvioi, että voimakas inflaatio ja kaikkien kulujen nousu, joka johti  jäsenmaksun nosta-
miseen 5 eurolla viime vuonna saattavat vaikuttaa jäsenmäärään, mutta ei merkittävästi.  Työ-
suhteen päättyminen kuljetusalalla on myös yleisin syy, jolla eroavat perustelevat jäsenyyden 
päättämistä.  

 
 

6 §  Talousarvio 2025 
Talous- ja toimistovastaava Tarja Kiesi esitteli vuoden 2025 talousarvion, taseen ja Onnenlahden 
investointisuunnitelman. Talousarvio osoitti alijäämää -29 165,81 euroa. Kiesi totesi, että yhdis-
tys on vakavarainen, taseessa on varoja vuoden 2025 investointeja varten. Samalla hän totesi, 
että yhdistyksen varoja tulee yhdistyslain mukaan käyttää jäsenten hyväksi ja tuottaa lisäarvoa 
jäsenistölle. 
 
Keskustelun yhteydessä käsiteltiin Onnenlahden ja sen kunnostusta. Yhdistyksen hallitus oli 
pyytänyt lisäselvityksen kiinteistön arvosta kokouksessaan 26.10.2024. Kiinteistövälittäjien arvi-
oiden mukaan kiinteistön arvo oli merkittävästi noussut. OP Kodin arvion mukaan arvon nousua 



Rahtarit ry    PÖYTÄKIRJA 
Linnatie 3 
04600 Mäntsälä    11.12.2024 

 
 

 

 

3 

ostohetkestä on 310 000 € ja Aktian mukaan 80 000 € ja heidän mukaansa paikan kunnostami-
nen nostaa sen arvoa entisestään. Selvitysten jälkeen yhdistyksen hallitus päätti äänin 5–4 kun-
nostuksen puolesta. Laura Elomaa Piippo totesi, että hallitus ei ollut asiasta täysin yksimielinen, 
mutta korosti, että demokratiassa äänestyksen tulos ratkaisee. 
 
Juha Nyberg selvensi, että Onnenlahden kunnostukseen käytettävät varat tulevat yhdistyksen 
taseesta, eivätkä ole pois vuosittaisista käyttövaroista. Mirjami Tervonen tiedusteli, kuinka pal-
jon kunnostukseen on budjetoitu. Nyberg vastasi, että vuoden 2025 budjetti on 200 000 euroa. 
 
Raija Lönnblad toi esille, että Onnenlahtea ei ole juuri mainostettu sen huonon kunnon vuoksi. 
Hän kuvaili, kuinka upea merenrantakohde se on ja ehdotti, että kun paikka on kunnostettu, sitä 
tulisi mainostaa aktiivisesti jäsenistölle. Nyberg totesi, että Rahtarit ry:n omaisuudesta on pidet-
tävä huolta, ja korjaustoimet sekä mökkien uudelleenrakentaminen ovat välttämättömiä, jotta 
paikka voidaan saada jäsenistön käyttöön.  
 
Tarja Haapakoski kysyi, kuinka paljon Onnenlahtea on tähän mennessä käytetty. Nyberg vastasi, 
että sen rakennusten heikon kunnon vuoksi ei juuri lainkaan ja kiinteistö ostettiin alun perin si-
joituskohteeksi, mutta sen kunnostamista on jo pitkään suunniteltu nimenomaan jäsenten käyt-
töön. Marja-Leena Puntti kertoi, että hän on välillä käynyt siivoamassa Onnenlahdessa ja kau-
niin ympäristön lisäksi siellä on erinomaiset marja- ja sienimaastot, jotka lisäävät paikan houkut-
televuutta. 

 
 
7 §  Päätetään vuoden 2025 jäsenmaksun suuruudesta 

Esitettiin talousarvion pohjalta, että jäsenmaksu pidetään 40 eurossa ja ainaisjäsenyys 800 eu-
rossa. Kokous kannatti esitystä ja kaikki maksuluokat päätettiin pitää vastaavina kuin vuonna 
2024.  

 
8 §  Vahvistetaan talousarvio vuodelle 2025 

Vahvistettiin yksimielisesti talousarvio 40 euron jäsenmaksuun pohjautuen. 
 

9 §  Vahvistetaan toimintasuunnitelma vuodelle 2025 
Sari Nuutinen esitteli toimintasuunnitelman ja 2025 tapahtumat, joihin yhdistyksen on tavoit-
teena osallistua tai niitä järjestää. Toimintasuunnitelma vahvistettiin muutoksitta. 

 
Toimintasuunnitelmassa nousi esille yhdistyksen tavoite vähentää paperilaskutusta ja näin 
säästää kuluissa ja luontoa. Satu Puntti kysyi, lähetetäänkö jäsenmaksulaskut paperisina 
12.12. jälkeen kaikille, jotka eivät ole maksaneet sähköisellä laskulla. Tähän Sari Nuutinen vas-
tasi, että juuri näin toimitaan.  
 
Jukka Harjamäki kysyi, minkä vuoden kilpailujen perusteella lähetään joukkue MM-kisoihin 
vuonna 2026. Nuutinen kertoi, että hallitus on aiemmin päättänyt, että mikäli MM-kilpailuita ei 
järjestetä vuonna 2025, niin kuin nyt kävi, niin nykyinen MM-joukkue pääsee ystävyyskilpai-
luun tai palkintomatkalle. 2026 MM-kilpailuihin muodostetaan uusi joukkue 2024 ja 2025 pis-
teiden perusteella.  
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10 § Valitaan hallituksen jäsenet ja varajäsenet erovuoroisten tilalle  
Hallituksesta erovuorossa olivat varsinaiset jäsenet Jari Lehti, Risto Nokkala, Timo Sulin sekä 
varajäsenet Pasi Koivisto, Olli Miettinen, Henry Nordlund. Avoinna oli paikkoja kolmelle varsi-
naiselle ja kolmelle varajäsenelle.  
 

Osastojen esitykset hallitukseen: 
 006: Kimmo Hietanen 
 011: Juha Rahkola 
 012: Henry Nordlund, Pasi Koivisto ja Sami Lahtinen 
 013: Jari Lehti 
 014: Timo Kima 
 015: Olli Miettinen 
 Suoraan hallitukselle ehdotettu: Ove Blomqvist 

 

Ennen äänestystä käytiin läpi äänestys- ja ääntenlaskukäytäntö. Tämän jälkeen paikalla olleet 
ehdokkaat esittäytyivät vuorollaan, ja kokousväki sai mahdollisuuden esittää heille kysymyk-
siä. 
 
Esittelyjen jälkeen suoritettiin suljettu lippuäänestys sähköisesti Webropol-työkalun avulla. Jo-
kaisella osallistujalla oli mahdollisuus äänestää enintään kolmea henkilöä, mikä vastasi ero-
vuoroisten varsinaisten jäsenten lukumäärää. Kokouksessa oli 93 äänioikeutettua, joista 90 
äänesti. 
 
Äänestystulosten laskennan aikana kokous pidettiin tauolla, ja osallistujille tarjoiltiin kahvit. 
Webropol-työkalu muodosti automaattisesti yhteenvedon, jonka ääntenlaskijat tarkistivat. Ko-
kous jatkui, kun tulokset oli vahvistettu. Julkistettiin ääniä saaneet ehdokkaat, annettujen ään-
ten määrä ja hallituksen uusi kokoonpano. Ääniä annettiin yhteensä 206. 
 

 
Äänestyksen tulos: 
 

 Numero Nimi Äänimäärä Lopputulos Kausi 

2 Ove Blomqvist 24 varajäsen 2025–2027 

3 Kimmo Hietanen 10 - 2025–2027 

4 Timo Kima 27 varsinainen jäsen 2025–2027 

5 Pasi Koivisto 29 varsinainen jäsen 2025–2027 

6 Sami Lahtinen 16 varajäsen 2025–2027 

7 Jari Lehti 63 varsinainen jäsen 2025–2027 

8 Olli Miettinen 9 - 2025–2027 

9 Henry Nordlund 17 varajäsen 2025–2027 
10 Juha Rahkola      11 - 2025–2027 

 

Palautetut lipukkeet: 90 
Annetut äänet: 206  
Tyhjät äänet: 64 
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Hylätyt äänet: -   

 

Rahtarit ry:n hallituksen varsinainen jäsenet ovat Elomaa-Piippo Laura (Turku), Forsell Taru 
(Imatra), Kima Timo (Porvoo), Koivisto Pasi (Pori), Kekäläinen Antti (Kuopio), Lehti Jari (Kymen-
laakso), Maliniemi Juhani (Lappi), Santanen Kai (Jyväskylä) ja Tommola Simo-Pekka (Kymen-
laakso). Varajäsenet ovat Blomqvist Ove (Porvoo), Haapakoski Timo (Lappi), Jokinen Mikko 
(Pori), Kananen Karri (Kainuu), Lahtinen Sami (Pori), Nordlund Henry (Pori), Pentinmäki Olli 
(Tampere), Sammi Heikki (Tampere), Vihervaara Jarkko (Imatra).     

 
11 § Valitaan tilin- ja toiminnantarkastajat sekä heille tarvittavat varajäsenet 

Tilintarkastajaksi valittiin tilintarkastusyhteisö Digital Audit Company Oy (y-tunnus: 2771692-2), 
yhteisön päävastuullinen tilintarkastaja Pekka Valtteri Peltoranta, HT. 
 

Toiminnantarkastajaksi valittiin Aila Sammi (varalla Minna Wollsten). 
 

Osastojen toiminnantarkastajiksi valittiin Laura Elomaa-Piippo, Aila Siekkinen ja Irma Tiilola. 
 

 

12 § Muut esille tulevat ja kokoukselle esitetyt asiat  
Etäosallistuminen kokouksiin 

Teija Hallbäck-Vainikka oli ennen kokousta esittänyt kirjallisesti, että kevät- ja syyskokouksiin 
voisi osallistua etänä esimerkiksi Teamsin kautta. Hän korosti, että hybridikokoukset mahdollis-
taisivat osallistumisen ja äänestämismahdollisuuden myös niille, jotka eivät pääse paikan 
päälle. 

Juha Nyberg kertoi, että luotettava äänestäminen ja sen todentaminen, että ainoastaan ja vain 
juuri yhdistyksen jäsenet äänestävät on haastavaa, kuten myös kokouksen yhtäjaksoisen strii-
mauksen mahdollistaminen. Hän kertoi myös, että yhdistyksen hallitus oli käsitellyt asiaa 26.10. 
kokouksessaan ja päättänyt, ettei edellä mainittujen syiden vuoksi etäosallistumista oteta käyt-
töön. Hän korosti myös kokousten yhteisöllisyyttä, joka on yksi Rahtareiden tärkeistä periaat-
teista.   

Teija Hallbäck-Vainikka oli eri mieltä ja painotti, että etäosallistuminen kautta esimerkiksi viikko-
lepoa viettävät jäsenet pääsisivät osallistumaan kokoukseen. Minna Jokinen ehdotti kokousten 
suoratoistamista miettimistä siten, että äänestysoikeus kuitenkin säilyisi vain läsnäolijoilla. Eh-
dotus jäi tarkempaan selvitykseen ja jatkokeskusteluun hallituksessa. 

 

Porvoon osaston esitys Onnenlahden myynnistä 

Porvoon osasto oli ennen kokousta esittänyt kirjallisesti, että Onnenlahden kiinteistön myynti-
prosessi aloitettaisiin välittömästi. Juha Nyberg luki esityksen kokouksessa ja kertasi aiemmin 
kokouksessa läpi käytyjä Onnenlahden kunnostamiseen liittyviä asioita sekä kertoi, että yhdis-
tyksen hallitus oli päättänyt, ettei Onnenlahden kiinteistöä myydä kokouksessaan 26.10.2024. 
Hallitus oli sen jälkeen saatujen lisäselvitysten valossa myös päättänyt, että kiinteistö kunnoste-
taan hyväksytyn talousarvion 2025 investointivarauksen mukaisesti jäsenten käyttöön, mikä sai 
Raija Lönnbladilta kommentin: ”Helkkarin hyvä päätös”! 
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Kokoukselle ei ollut saapunut muita kirjallisia esityksiä ja näin kokouksen puheenjohtaja Minna 
Jokinen luovutti kokousrekan Lapin osaston puheenjohtaja Jukka Kylmämaalle. Vuoden 2025 
syyskokous pidetään Torniossa. Siellä juhlitaan kokouksen jälkeen Lapin osaston 50-vuotisjuh-
lia ja pikkujouluja.  

Sari Nuutinen kiitti puheenjohtaja Minna Jokista ja kokousväkeä sekä totesi, että kokouksessa 
oli ollut 98 osallistujaa. Hän kertoi myös kokousväelle illan ohjelmasta ja toivotti kaikki tervetul-
leiksi viettämään Porin osaston järjestämiä ennakko- 40-vuotisjuhlia sekä Rahtareiden pikku-
jouluja.  

 
  

13 § Kokouksen päättäminen  
Kokouksen puheenjohtaja Minna Jokinen kiitti kokousosallistujia ja päätti kokouksen klo 16.05. 
 
 
Kokouksen puolesta 

 
Minna Jokinen  Tuija Vilkman 
_______________________ _______________________ 
Minna Jokinen   Tuija Vilkman 
puheenjohtaja  sihteeri 

 

 
Liitteet 

Osallistujaluettelo 
Esityslista 
Talousarvio 
Toimintasuunnitelma 
 

 
Olemme tarkastaneet pöytäkirjan ja todenneet sen kokouksen kulkua ja siinä  
tehtyjä päätöksiä vastaavaksi. 
 
12. päivänä joulukuuta 2024 
 

 

 Pekka Jokinen  Janne Kalliomäki 
_______________________ _______________________ 
Pekka Jokinen    Janne Kalliomäki    
pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 
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